

Styrelsemöte 4 JUNI 2018

(* betyder att bilaga finns)

1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande
- 1.2. Val av mötesordförande
- 1.3. Val av mötessekreterare
- 1.4. Mötets behöriga utlysande
- 1.5. Närvarande och frånvarande
- 1.6. Justering av röstlängd
- 1.7. Val av två justerare tillika rösträknare
- 1.8. Föregående mötesprotokoll
- 1.9. Fastställande av föredragningslista
- 1.10. Adjungeringar

2. Rapporter

- 2.1. Ledamot för Utbildningsfrågor
 - 2.1.1. Studienämnden
 - 2.1.1.1. Studienämndsordförande, SNO
 - 2.1.1.2. Programansvarig student, PAS
 - 2.1.1.3. Studerandeskyddsombud, Sture
 - 2.1.1.4. Jämställdhets- och mångfaldsombud, JämO
 - 2.1.2. Internationell sekreterare, IntSek*
 - 2.1.3. EECS-skolan

Föredragande

Linnéa Granlund

- 2.2. Ledamot för Studiesociala frågor

Jesper Lundqvist

- 2.2.1. Qulturnämnden*
- 2.2.2. Sånglederiet
- 2.2.3. Klubbmästeriet, MKM
- 2.2.4. Mottagningen*
- 2.2.5. Fotogruppen*
- 2.2.6. Spexmästeriet*
- 2.2.7. Sektionslokalsansvarig
- 2.2.8. Idrottsnämnden*
- 2.2.9. Ljud- och ljus tekniker
- 2.2.10. Spelnörderiet
- 2.2.11. Medielabbet
- 2.2.12. Matlaget

Ordförande

Disa Gillner
070-406 99 99
ordf@medieteknik.com

Sektionen för Medieteknik

Kungliga Tekniska Högskolan
Org.nummer
802411-5647

Postadress

THS, Sektionen för Medieteknik
Drottning Kristinas väg 15
100 44 Stockholm

- | | | |
|-----------|--|--------------------|
| 2.3. | Ledamot för Näringsliv & Kommunikation | Hilda Robertsson |
| 2.3.1. | Näringslivsgruppen | |
| 2.3.2. | Branschdagsgruppen* | |
| 2.3.3. | Kommunikationsnämnden, KN | |
| 2.3.4. | Webmaster* | |
| 2.4. | Sekreterare | Kristina Andersson |
| 2.5. | Kassör | Erik Lindström |
| 2.6. | Vice Ordförande | Amalia Berglöf |
| 2.7. | Ordförande | Disa Gillner |
| 2.8. | Övriga rapporter | |
| 2.8.1. | Valberedningen* | Linnéa Granlund |
| 2.8.2. | Ledamöter Kårfullmäktige | Hilda Robertsson |
| 2.8.3. | Fanborgen* | Linnéa Granlund |
| 2.8.4. | Project Translation | Hilda Robertsson |
| 3. | Ärenden | |
| 3.1. | Genomgång av beslutsprotokoll | Amalia Berglöf |
| 3.2. | Genomgång av propositioner, motioner och andra ärenden | |
| 3.3. | Bordlagda ärenden | |
| 3.4. | Beslutsärenden | |
| 3.4.1. | Interimval av 2 Valberedare | |
| 3.5. | Diskussionsärenden | |
| 3.6. | Övriga frågor | |
| 3.7. | Nästa möte | |
| 4. | Mötets högtidliga avslutande | |

Rapport, Internationell sekreterare

2018-05-30

I've been to the last council meeting together with Nadia. Introduced her to the council and Olivia and they are already working together for the groups and Facebook pages. Still have to do the proper handover.

Christian Holz

Internationell sekreterare

Rapport, Qulturnämndsordförande

2018-06-01

Vi har gjort en stor dataspel event av Black Souls mitt i maj, nu är det sommar och data har valt en ny QN:ordförande som ska jobba tillsammans med mig från och med hösten.

Gil Laufer

Qulturnämndsordförande

Rapport, ÖPH

2018-05-25

Vi har haft vårt andra Phöserimöte, en JML workshop med Sissi Rizko och en teambuilding med hela Phöseriet och en med Electus. Samt kontaktat företag.

Melissa Obrou, Linnéa Granlund, Sofia Blomgren
ÖPH

Rapport, Fotogrupsansvarig

2018-05-30

Not done anything. Planning the hand over as soon as my thesis is done.

Christian Holz
Fotogrupsansvarig

Rapport, Spexmästare

2018-05-30

Jag har klippt confession booth reveal. Under sommaren blir det spexmästerigasque.

Arvid Larsson
Spexmästare

Rapport, Idrottsnämndsordförande

2018-05-30

Spel varje vecka. Har även jobbat med att förlänga halltiden sen vi i gruppen fått nytt intresse för att fortsätta nästa läsår.

Oliver Shin

Idrottsnämndsordförande

Rapport, Projektledare Branschdagen

2018-05-30

Hej hej! Den 1a maj blev jag på min post, så början utav min mandatperiod har mest handlat om att ha överlämning med min föregångare, samt skapa mig en större förståelse för hur arbetet med branschdagen ser ut. Utöver det har jag öppnat ansökningen till projektgruppen, samt slutligen också intervjuat de sökande och tagit ut min projektgrupp. Idag ska vi ha vårt första möte, och sedan ligger fokus på att under sommaren strukturera upp arbetet så att vi har en god grund att arbeta från när projektgruppen kommer tillbaka efter sommaren.

Amalia

Projektledare Branschdagen

Rapport, Webmaster

2018-05-25

Denna månad har jag hjälpt lite funktionärer med hemsida-relaterade problem.

Det skulle vara kul att ta tag i att se hur man skulle kunna implementera språkbyte/-alternativ på hemsidan.

Lucas Grönborg

Webmaster

Rapport, Valberedningens ordförande

2018-05-25

Valberedningen har haft en ganska lugn månad. Vi har haft en teambuilding där vi var på ett Tea House o drack te och åt scones. Vi har även filmat en reklamfilm tillsammans med Kom-nämnden som ska förklara hur valprocessen går till och hur man blir funktionär. Vi har även haft vårt sista möte, och vi har gått igenom 5 års mail och mötesantäckningar inför GDPR -.-

Det enda vi har kvar nu är att planera överlämning, och kanske använda upp våra sista teambuildingpengar om vi hinner

Emil Erlandsson
Valberedningens ordförande

Rapport, Fanbärare

2018-05-30

Jag har varit i Stadshuset och representerar Media under de två diplomeringsdagarna nu i maj, samt deltagit vid middag i Stadshuskällaren. Dessutom har jag sett till att vi har fått en ny THS-ros till vår fana!

Disa Gillner

Fanbärare